

Holiness 聖潔

08/21/2022 竹田福音教會 主日信息

Bro. Paul Caprietta

Holiness is a term apply to Christian living and requires a person who is a disciple of Jesus Christ to live a life that is set apart for the glory of God. Holiness in it's simplest definition is a state of being holy unto God. Hebrew and Greek languages of the meaning of Holiness are Separation or sacred or holy. In other words, just moral uprightness.

聖潔是指基督徒的生活而言，聖潔要求一個作為耶穌基督的門徒，過一種為神的榮耀而分別為聖的生活。聖潔最簡單的定義是一種向着神聖潔的狀態。就希伯來語和希臘語而言，聖潔的含義是分別為聖，或完全屬神，或神聖之意。換句話說，就是道德上的正直。

Scripture refences 參考經文：

Psalm 99:9 "Exalt the Lord our God, and worship at his holy hill; for the Lord our God is holy."

詩篇 99: 9 你們要尊崇耶和華我們的神，在他的聖山下拜。因為耶和華我們的神本為聖。

Psalm 119:9 "Wherewithal shall a young man cleanse his way? By taking heed thereto according to thy way."

詩篇 119: 9 少年人用甚麼潔淨他的行為呢？是要遵行你的話。

Romans 7:18-19 "For I know that in me that is my flesh dwelled no good thing: for to will is present with me: but how to perform that which is good I find not. For the good that I would I do not: but the evil which I would not, that I do."

羅馬書 7: 18-19 我也知道，在我裏頭，就是我肉體之中，沒有良善。因為立志為善由得我，只是行出來由不得我。故此，我所願意的善，我反不作。我所不願意的惡，我倒去作。

1 Peter 1:16 "Because it is written, be ye holy; for I am holy."

彼得前書 1: 16 因為經上記著說，『你們要聖潔，因為我是聖潔的。』